
Iz nadzornega sveta
Pivovarne Union
odstopili trije člani,
vključno z Antonom Turn-
škom, nekdanjim prvim
možem Pivovarne Laško

DAMIJAN TOPLAK
NadzornikitPivovarne Union in Ra-
denske so se včeraj seznanili s postop-
ki prodaje deleža v Mercatorju (skupaj
s Pivovarno Laško prodajajo 23,34-od-
stotni lastniški delež). "Glede na to, da
je predmet razpisa skupni paket del-
nic v Mercatorju, ki ga imajo družbe
skupine Pivovarne Laško, je končna
odločitev vezana na soglasje vseh
treh nadzornih svetov (v torek bodo
o tem odločali še nadzorniki Pivovar-
ne Laško, op. a.)," so včeraj pojasnili
v Pivovarni Laško. Iz tega bi se dalo
sklepati, da so nadzornikiUniona in
Radenske podali soglasje k prodaji de-
leža v Mercatorju.

Kot pa se je ugibalo že včeraj zju-
traj, so Anton Turnšek, Janko Remic
in Franc Rojnik po seji nadzornega
sveta Pivovarne Union podali odstop-
ne izjave. Turnšek včeraj za Večer ni
želel podrobneje komentirati odstopa
iz nadzornega sveta Pivovarne Union,
kjer kot predstavnici zaposlenih osta-
jataMarjeta Zevnik in Terezija Peter-
ka. Bo pa odstopna izjava vseh treh
Unionovih nadzornikov, sicer nekdaj
zaposlenih v Pivovarni Laško, stopila
v veljavo z dnem imenovanja novih
članov na skupščini delničarjev Pivo-
varne Union, katere datum pa še ni
določen.

V njej so vsi trije zapisali, da ker
niso več zaposleni, jim niso pozna-
ne aktivnosti in nimajo tako popol-
nih informacij o firmi, kot jih imajo
nekateri zaposleni. "Delo NS namreč
ne sme biti zgolj formalno potrjeva-
nje predlaganih sklepov, ampak je
velika odgovornost članov NS. Za pra-
vilne odločitve so potrebne resnič-
ne, tekoče in celovite informacije in
predloženi vsi možni posledični sce-

nariji, katerih pa mi nismo imeli.
Glede na to predlagamo, da nas nado-
mestijo dobro informirani zaposleni,
ki bodo imeli možnost, da bodo v teh
težkih časih lahko sprejemali prave
odločitve. Te naj ne bi bile v nasprot-
ju z dobrimi medsebojnimi odnosi in
učinkovitimi ukrepi, potrebnimi za
sanacijo."

Že včeraj se je v nekaterih medijih
ugibalo tudi o morebitni razrešitvi
Dušana Zorka, predsednika uprave
Pivovarne Laško, kar bo verjetno spet
aktualno na torkovi seji nadzornikov,
če bi se res želelo dati soglasje k pro-
daji deleža v Mercatorju hrvaškemu
Agrokorju, pa bi morda politika ali
kdo v bankah temu nasprotoval. V Pi-
vovarni Laško naj bi medtem vztrajali
pri reprogramu posojil, katerih veči-
na od 450 milijonov evrov poteče že
konec junija, pa tudi pri zavezah o re-
snosti prodaje morebitnega večinske-
ga lastniškega deleža v Mercatorju,
česar si želijo predstavniki nekaterih

bank in pa uprava Mercatorja. V Laš-
kem tudi pravijo, da se za zdaj ni do-
volj bank zavezalo k takšni prodaji in
da nekatere med njimi niti ne želijo re-
programirati posojil niti pristopiti k
prodajnemu konzorciju (omenja se ita-
lijanski UniCredit, ki je sicer prek nek-
danje Zagrebačke banke tudi "hišna"
banka hrvaškega Agrokorja). Je pa za-
deva toliko bolj čudna, ker so ravno
banke tiste, ki Laščanom reprogram
posojil pogojujejo s prodajo premože-
nja, ki ne sodi v njihovo osnovno de-
javnost.

V MDS pa so včeraj pozvali nad-
zornike Pivovarne Laško k prestavit-
vi seje nadzornega sveta s torka na
prihodnji četrtek ali petek. Takrat na-
mreč poteče rok za podpis sporazuma
o skupni prodaji delnic družbe Merca-
tor, ki kot pravijo v MDS, že vključuje
pripravljenoost bank podpisnic spo-
razuma, da Pivovarni Laško omogo-
čijo ustrezno likvidnost do zaključka
skupne prodaje.

Morebitna razrešitev predsednika uprave Pivovarne Laško Dušana Zorka bo morda
spet aktualna na torkovi seji nadzornikov. (Sherpa)


